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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU HUDEBNÍ FAKULTY JAMU 25. 4.  2023 
 
Přítomni (7): prof. Martin Opršál (místopředseda), doc. PhDr. Květoslava Horáčková, Ph.D.,   
doc. Jakub Klecker, MgA. Ivana Mikesková, Ph.D., MgA. Martin Hroch, Ph.D., MgA. Daniela 
Peclová, BcA. Adam Závodský 
Omluveni (2) prof. Jan Jiraský (předseda AS HF), Anežka Pokorná (tajemnice AS HF),   
Hosté (2) prof. Barbara Willi, Ph.D. (děkanka HF), Ing. Jana Vondráčková (tajemnice HF) 
--------------------------------------------------------------------------- 

1) Místopředseda prof. Opršál konstatoval, že zasedání bylo svoláno v souladu s předpisy a 

uznal senát v počtu sedmi přítomných členů usnášení schopným. 

2) Program zasedání. Nepodán žádný pozměňovací návrh. Program byl hlasováním 

jednomyslně schválen v původním znění:  

• Rozpočet HF JAMU 2023;  

• Různé 

3) Rozpočet HF JAMU 2023 – projednání a schválení 

Tajemnice HF JAMU Ing. Vondráčková podrobně objasnila strukturu již schváleného rozpočtu 

JAMU a poukázala zvláště na následující skutečnosti:  

• V letošním roce došlo k navýšení finančních prostředků pro kapitolu vysokého 

školství o 8%, z toho JAMU dosáhla ve všech ukazatelích zvýšení o 2, 92%, tj. nárůstu 

rozpočtu o 7 051 tis. Kč, v důležitém ukazateli K v rámci čtyř UVŠ došlo u JAMU 

k nárůstu pouze o 0,97%. 

Hospodaření hudební fakulty: 

• Za rok 2022 dosáhla HF hospodářského výsledku z vlastní činnosti 841 359 Kč. 

• V roce 2023 bude HF hospodařit s rozpočtem v celkové výši 86 407 tis., z toho 79 865 

tis. tvoří osobní náklady.  

V diskusi bylo poukázáno na důležitost ukazatele K, který kvantifikuje výkony vysoké 

školy se zaměřením na výsledky ve vzdělávací a tvůrčí činnosti. Dbá se proto na 

motivování výkaznictví v RUV a RIV formou odměn.  Ing. Vondráčková zdůraznila, že 

se hudební fakultě zatím daří vycházet v financemi určenými na provoz fakulty i přes 

násobně zvýšené náklady na energie atd. 

Hlasování: Rozpočet HF pro rok 2023 byl jednomyslně schválen. Jeho podoba je přílohou 

tohoto zápisu. 
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4) Různé 

✓ Senátorka Daniela Peclová poukázala na nejasnou hierarchii a náplň fungování nově 
vzniklých uskupení, a to etické rady a poradenského centra (peacemaker). AS HF žádá 
o upřesnění náplně činnosti etické rady a informace o tom, zda se etická rada řídí 
podle svého jednacího řádu. AS žádá paní Andreu Mikotovou, Ph.D., o kvalitativní a 
kvantitativní zhodnocení poradenské činnosti (počet zájemců o poradenství, typy 
problémů).  

✓ Senátorka Daniela Peclová dále poukázala na problémy a výzvy spjaté s využíváním 

umělé inteligence a na nutnost stanovit na HF JAMU zásady práce i AI (viz materiál 

z Masarykovy univerzity), případně edukovat studenty a pedagogy ohledně využívání 

AI. 

✓ Paní děkanka se v této souvislosti zmínila o svých zkušenostech z Den Haagu a uvedla 
jako nutnost zadávat témata kvalifikačních prací individualizovaně tak, aby byly 
zaměřeny na osobní kreativitu studujících.  

✓ Ing. Vondráčková informovala členky a členy AS HF o záměru zavést „elektronické“ 
klíče pro vstup do učeben. AS HF se k tématu vrátí na některém z příštích zasedání. Je 
třeba, aby se všichni akademičtí pracovníci seznámili se systémem rezervace učeben 
v ISu, a došlo tak k zamezení koexistence několika systémů (IS, knihy.) Bylo 
připomenuto, že je nutné, aby si zaměstnanci objednali přes IS elektronické průkazky, 
v případě pedagogických pracovníků ITIC. 

✓ Místopředseda Martin Opršál poukázal na havarijní stav suterénních prostor KBN. 

Havárie bude postupně řešena správou budov HF i technickým a investičním 

oddělením rektorátu. 

Zapsala: 

Květoslava Horáčková 

Ověřil:  

Martin Opršál, v. r. 
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